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ROMÂNIA 
JUDEȚUL ARGEȘ 
CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI CURTEA DE ARGEȘ 

 

 

 

La sedinta extraordinara din data de 31 ianuarie 2022, ora 13,00, desfasurata la sediul Primariei Municipiului Curtea de Arges si convocata in baza 
Dispozitiei Primarului nr.71/28.01.2022. Au fost prezenti urmatorii consilieri locali: Andrei Ionut, Badea Florian, Bădescu Nicolae Răzvan, Bucur Ovidiu Dumitru 
Deaconu Marius, Dumitrache Ștefan, Georgescu Doru, Lică Emanoil Gheorghe, Marina Ionuț Bogdănel, Marinescu Ion Mădălin, Mitrofan Cristian, Moisescu 
Marius Octavian, Nicodim Mihai, Petrescu Daniel, Popescu Marius Viorel, Răduțu Babeț Ana, Stancu Alexandra-Loredana. (17) 

Domnul Marina Ionut Bogdanel a solicita participarea la sedinta in sistem on-line. 
Au fost absenti urmatorii consilieri: Șerban Ion, Tița Nicolae Cătălin. (2) 
Presedintele de sedinta, domnul viceprimar Dumitrache Stefan supune la vot ordinea de zi care cuprinde: 

1. PROIECT DE HOTARARE pentru alegerea președintelui de ședință 
- prezinta dl. Primar 

2.Aprobarea procesului verbal incheiat in sedinta anterioara. 
3. PROIECT DE HOTARARE privind modificarea componenței Comisiei de urbanism, amenajare a teritoriului și protecția mediului numită prin H.C.L. nr. 
87/2020 

- prezinta dl. Primar 
4. PROIECT DE HOTARARE privind utilizarea parțială a excedentului bugetului local pentru finanțarea unor obiective de investiții 

- prezinta dl. Primar 
5. PROIECT DE HOTARARE pentru aprobarea noilor valori de proiectare si executie a obiectivului de investitii „Stație de tratare cu treaptă mecanică, biologică 
și terțiară și instalație de primire vidanjă, Curtea de Argeș” 

- prezinta dl. Primar 
6. PROIECT DE HOTARARE privind aderararea Municipiului Curtea de Argeș, la Asociația de Dezvoltare Intercomunitară Monte Făgăraș Bîlea-Capra 

- prezinta dl. Primar 
Ordinea de zi prezentata este aprobata cu 17 voturi “Pentru” (domnul Marina Ionut Bogdanel si-a exprimat votul on-line). 
Presedintele de sedinta spune ca sedinta trecuta a fost bolnav si a trebuit sa se aleaga un presedinte pentru acea sedinta. Acum trebuie ales pentru 

o perioada de trei luni. Solicita sa se faca propuneri pentru alegerea unui presedinte de sedinta, acesta fiind si primul punct al ordinii de zi. Dumnealui  o 
propune pe doamna Radutu-Babet Ana. 

Nu sunt alte propuneri. Propunerea facuta de domnul viceprimar a obtinut 13 voturi “Pentru” si 4 voturi “Abtinere” (domnii Bucur Ovidiu Dumitru, 
Nicodim Mihai, Petrescu Daniel, Marina Ionut Bogdanel care si-a exprimat votul on-line). 

Domnul Petrescu Daniel spune ca a solicitat sa primeasca materialele pentru sedinta in format scris, insa le-a primit de abia astazi. 
Doamna presedintă de ședință precizeaza ca materialele au fost trimise vineri tuturor consilierilor pe e-mail. 
Se trece la punctul nr. 2 privind aprobarea procesului verbal incheiat in sedinta anterioara. 
Doamna Janina Zarioiu, secretar general UAT, arata ca este vorba de procesul verbal al sedintei ordinare din data de 25.01.2022. 
Domnul Marina Ionut Bogdanel considera ca procesul verbal nu respecta intocmai cele discutate si se va abtine. 
Se supune la vot procesul verbal. Este aprobat cu 15 voturi “Pentru” si 2 voturi “Abtinere” (domnii Petrescu Daniel si Marina Ionut Bogdanel care si-a 

exprimat votul on-line). 
Se trece la punctul nr. 3: PROIECT DE HOTARARE privind modificarea componenței Comisiei de urbanism, amenajare a teritoriului și protecția 

mediului numită prin H.C.L. nr. 87/2020 
Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. Arata ca este vorba de inlocuirea, in comisia de urbanism, a domnului Paunescu Ion 

Petre cu domnul Lica Emanoil Gheorghe. 
Domnul Marinescu Madalin propune, dat fiind faptul ca domnul Lica Emanoil Gheorghe este profesor, iar domnul Marina Ionut Bogdanel tot timpul a 

intervenit in chestiuni de urbanism, sa se faca o rocada si sa fie numit domnul Marina Ionut Bogdanel in comisia de urbanism. 
Domnul Primar precizeaza ca nu se poate, exista o hotarare prin care s-a  stabilit repartizarea partidelor pe comisii. 
La finalul discutiilor se supune la vot proiectul prezentat. Este aprobat cu 16 voturi “Pentru” (domnul Marina Ionut Bogdanel si-a exprimat votul on-

line) si 1 vot “Abtinere” (domnul Petrescu Daniel). 
Se trece la punctul nr. 4: PROIECT DE HOTARARE privind utilizarea parțială a excedentului bugetului local pentru finanțarea unor obiective de 

investiții 
Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. Arata ca in fiecare an s-a dat aceasta hotarare pentru a se putea face plata la proiectele 

aflate in derulare, pana la definitivarea bugetului.  
Domnul Marinescu Madalin intreaba daca acesti bani sunt cei necheltuiti anul trecut. 
Domnul Primar spune ca nu. La acest moment sunt facturi in decontare ce trebuie platite  la proiectele in derulare. Banii sunt de anul trecut, dar si de 

acum doi ani. 
Domnul Marinescu Madalin intelege ca sunt bani necheltuiti din investitiile de anul trecut, care nu s-au cheltuit anul trecut si acum practic sunt 

facturile scadente. 
Domnul Primar ii spune ca nu este vorba ca nu s-au cheltuit, nu s-au terminat lucrarile. La acest moment sunt facturi in decontare. 
La finalul discutiilor se supune la vot proiectul prezentat. Este aprobat cu 16 voturi “Pentru” (domnul Marina Ionut Bogdanel si-a exprimat votul on-

line) si 1 vot “Abtinere” (domnul Petrescu Daniel). 
Se trece la punctul nr. 5: PROIECT DE HOTARARE pentru aprobarea noilor valori de proiectare si executie a obiectivului de investitii „Stație de 

tratare cu treaptă mecanică, biologică și terțiară și instalație de primire vidanjă, Curtea de Argeș”. 
Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. Precizeaza ca in urma licitatiei indicatorii tehnico-economici au fost mai mici. Acum este 

necesara reactualizarea acestora. Crede ca de miercuri se va da drumul la lucrari la statia de epurare. 
Domnul Petrescu Daniel o intreaba pe doamna secretar general, dar si pe domnul Primar daca stiu care este situatia jurídica a firmelor care au 

castigat licitatia. 
Doamna Janina Zarioiu, secretar general UAT, precizeaza ca este o comisie de evaluare care a analizat documentele.  
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Domnul Primar a aratat ca este o comisie de evaluare care a evaluat, au trimis si au primit  raspunsuri, s-a semnat contractul si se vor apuca de 
treaba. 

Domnul Marinescu Madalin crede ca pe langa devizul prezentat, era bine sa le fie dat si un deviz general. 
Domnul Primar arata ca au avut acel deviz cand s-a aprobat prima varianta. Licitatia a fost putin mai mica si s-au refacut acei indicatori. 
Domnul Marinescu Madalin intreaba daca vor mai exista alte cheltuieli pe care le vor pune in buget. Se gandeste  spre exemplu la taxele ISC pe care 

nu le-a vazut. 
Domnul Greavu Gheorghe, sef Birou investitii, arata ca taxele ISC sunt incluse in valoarea finantata de la bugetul local. 
La finalul discutiilor se supune la vot proiectul prezentat. Este aprobat cu 16 voturi “Pentru” (domnul Marina Ionut Bogdanel si-a exprimat votul on-

line) si 1 vot “Abtinere” (domnul Petrescu Daniel). 
Se trece la punctul nr. 6: PROIECT DE HOTARARE privind aderararea Municipiului Curtea de Argeș, la Asociația de Dezvoltare Intercomunitară 

Monte Făgăraș Bîlea-Capra. 
Domnul Primar prezinta documentele ce insotesc proiectul. Arata ca deocamdata nu se plateste nimic, se da intentia de aderare, apoi dumnealui va 

merge la o intalnire cu ei sa vada ce vor sa faca. Poate sa spuna ca ponderea din partea localitatilor din Arges este cam de trei sferturi si din partea cealalta 
sunt cam cinci localitati. Este un lucru de plecare cu finalizari in timp.  Ce este bun, este faptul ca nu se poate face ceva doar pentru Curtea de Arges, trebuie sa 
se mearga integrat.  Prin aceasta asociere care are statut de ADR, se pot atrage si alte fonduri, parteneriate. 

Domnul Lică Emanoil Gheorghe intreaba daca au avut vreun proiect pana acum. 
Domnul Primar precizeaza ca nu au avut, au incercat sa se constituie. 
Domnul Viceprimar intreaba daca functioneaza pe principiul GAL-ului. 
Domnul Primar raspunde ca si da si nu. Aici este si facilitatea de a aduce bani din alta parte, de exemplu sponsorizari, asocieri cu  firme private. 
Domnul Marinescu Madalin intreaba daca vrem noi ca municipiu sa ne ducem catre ei, sau ei au venit cu dorinta catre noi. 
Domnul Primar arata ca dumnealui  a vrut. A avut discutii cu o parte din primarii din zona care au zis ca vor merge catre acest ADI, daca si dumnealui  

va merge. 
Domnul Marinescu Madalin considera ca era o problema fara presedintele ADI-ului in sala, daca ei ar fi venit catre noi. Ar fi dorit sa la explice despre 

ce este vorba, pentru ca sunt multe intrebari. 
Domnul Primar precizeaza ca dupa aceasta hotarare, vor reveni cu statutul nou pentru ca nu suntem prinsi in el.  Dumnealui va avea una, doua 

intalniri cu ei ii si apoi ii va invita aici la discutii.  Considera ca nu se poate pleca fara o strategie de dezvoltare, toti trebuie sa vina cu idei pe care le vor pune 
intr-un pachet. 

Domnul Marinescu Madalin a inteles ca sunt patru judete. 
Domnul Primar arata ca sunt doar doua, Arges si Sibiu. 
Domnul Marinescu Madalin spune ca trebuie mare grija, sa nu se intample ce s-a intamplat cu ADI Molivis. 
Domnul Badescu Razvan crede ca este bine sa se intre in cat mai multe asociatii si asocieri. Considera ca acesta este viitorul pentru dezvoltarea 

comunitatii, a serviciilor. Trebuie sa inteleaga toata lumea ca prin aceste asociatii se obtin bani. Singura problema atunci cand se intra intr-o asociere, este 
procentul cu care se intra. Acolo trebuie negociat. 

Domnul Marinescu Madalin crede ca in statut  este putin incorect termenul “presedinte pe 10 ani”. Considera ca nu trebuie lasat 10 ani un presedinte.  
Domnul Primar arata ca se va modifica, pentru ca se va modifica si  statutul cand va intra si municipiul  in ADI. 
Domnul Georgescu Doru spune ca Transfagarasanul este intr-un stadiu degradat. Au cerut prin reprezentantii dumnealor, o parere cum s-ar putea 

reabilita Transfagarasanul cu locuri de parcare, cu modificarea legilor, etc. Arata ca printr-o Ordonanta de Guvern, in 2020 s-au stabilit niste reguli prin care 
fondurile care erau alocate infrastructurii in zonele montane turistice in perioada 2007-2013, au fost rediscutate in 2013-2020. Prin Legea nr. 312 se pot obtine 
bani de la Banca Mondiala pentru aceste fonduri. Considera ca nicio problema nu se poate rezolva decat printr-o asociere. Statutul si regulamentul asociatiei va 
suferi modificari si este convins ca atunci cand se vor intruni, vor gasi solutii.  

De asemenea arata ca cerere de invitare este din aprilie 2021 si ar fi vrut sa fie discutata mai inainte. 
Domnul Primar precizeaza ca lucrurile  se puteau face doar incepand cu luna noiembrie 2021. 
Domnul Georgescu Doru are convingerea ca prin acest proiect se intentioneaza crearea unui flux de circulatie si poate se face ceva si cu zona unde 

are UAT-ul muntii pentru a beneficia cetatenii, dar avand o circulatie si o zona turística acceptata de turisti si astfel este ferm convins ca va fi bine pentru tot 
orasul. 

Domnul Mitrofan Cristian spune ca a luat legatura inainte de aceasta intalnire cu cativa primari care sunt implicati, indiferent de culoarea lor política. 
Aici este vorba de interesul zonelor si considera ca principalul beneficiar este municipiul. Descarcarea de pe autostrada va fi prin Curtea de Arges si este 
convins ca investitiile se vor intoarce inzecit.  

Domnul Petrescu Daniel spune ca trebuie multa atentie in cheltuirea banilor publici. Cunoaste foarte bine termenul de asociere, in domeniul 
dumnealui agricol acest termen de asociere nu a facut nimic decat a dezbinat si au beneficiat doar presedintele asociatiei si un grup mic. 

Domnul Primar considera ca tocmai de aceea trebuie cineva care sa se priceapa. 
Domnul Petrescu Daniel il roaga sa-l lase sa vorbeasca si  spune: „Cand  va intreb ceva, o sa-mi raspundeti. Lasati-ma sa vorbesc”.  
Are loc un schimb de replici intre domnul Primar si domnul Petrescu Daniel in urma caruia domnul Petrescu Daniel a inceput sa ridice tonul folosind 

un limbaj neadecvat. 
In urma acestui incident domnul Primar a parasit sala. 
Doamna presedintă de ședință incearca sa se faca auzita si sa-i tempereze tonul domnului Petrescu Daniel, il cheama si ii comunica ca, conform 

regulamentului, o obliga sa mearga mai departe.   
Domnul Petrescu Daniel ii spune ca nu mai vrea sa fie intrerupt cand vorbeste. 
Este rugat de cativa colegi sa nu mai tipe, iar doamna presedinta este rugata sa mearga mai departe cu sedinta.. 
Se da cuvantul domnului Marinescu Madalin. Dumnealui crede ca statutul este mai vechi, pentru ca municipiul ca sa poata adera la un ADI, trebuie 

sa fie vecin administrativ-teritorial cu un UAT din  acel ADI. 
Doamna Janina Zarioiu, secretar general UAT, arata ca suntem vecini cu Valea Iasului. Acela este un statut mai vechi ce urmeaza sa fie actualizat.  
Domnul Marina Ionut Bogdanel arata  ca domnul Primar a spus ca nu este niciun cost pentru municipiu. 
Doamna presedintă de ședință precizeaza ca domnul Primar a spus ca pentru inceput nu este niciun cost.  
Doamna secretar general arata ca vom avea de plata dupa ce se actualizeaza statutul si actul constitutiv, asa cum scrie in hotarare.  
Domnul Marina Ionut Bogdanel spune ca tocmai asta se aproba astazi, taxa de aderare si cotizatia. 
La finalul discutiilor, doamna presedintă de ședință supune la vot proiectul prezentat. Este aprobat cu 16 voturi “Pentru” (domnul Marina Ionut 

Bogdanel si-a exprimat votul on-line) si 1 vot “Abtinere” (domnul Petrescu Daniel). Declara apoi sedinta inchisa. 
 

 Presedinte de sedinta                                                                                    Secretar general U.A.T.  
   RĂDUȚU-BABEȚ ANA                                                               ISABEL JANINA ZARIOIU 

Curtea de Arges – 31.01.2022 

 

 


